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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Laarbeek, gehouden op 

donderdag 1 februari 2018 in het gemeentehuis aan de Koppelstraat te Beek en Donk. 

 

Aanwezig: 

F.L.J. van der Meijden   , voorzitter 

F.M.J. Biemans   , lid 

H.M.M. van Bree   , lid 

A.M. Brouwers    , lid 

J.J.M. Brouwers   , lid 

W.G.M. van Dijk   , lid 

A.A.H.G. de Groot   , lid 

J.P.H. Gruijters   , lid 

H.J.M. van Haperen   , lid (later) 

J.B.J.A.M. Hendriks   , lid 

M.J.T. van der Heijden   , lid 

V.T.J.A. van Schaijk   , lid  

M.C. Slaets-Sonneveldt   , lid 

B.M. Straatman   , lid 

J.H. Strijbosch   , lid 

B.H.M. Swinkels   , lid 

J.C.M. Verschuren   , lid 

P.A.J.R. Verschuuren   , lid 

A.G. M. van de Wijdeven   , lid 

M.A.H. van der Zanden-Swinkels  , lid 

M.L.M. van Heijnsbergen   , griffier 

 

J.H.C.M. Briels   , wethouder 

G.T. Buter   , wethouder 

A.J.L. Meulensteen   , wethouder 

F.P.A.C. van Zeeland   , wethouder 

M.J.M. Meertens   , secretaris 

 

 

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde. 

De voorzitter opent de vergadering. Hij meldt dat de thematische raadsbijeenkomst van 

donderdag 8 februari 2018 geen doorgang vindt en wordt doorgeschoven tot na de verkiezingen.  

De heer P. Verschuuren wordt aangewezen om in voorkomende gevallen als eerste zijn stem uit 

te brengen. Er hebben zich geen insprekers gemeld.  

 

2. Vaststelling agenda. 

De fracties ABL en PNL geven aan gebruik te willen maken van de gelegenheid om aanvullende 

vragen te stellen naar aanleiding van de antwoorden op hun schriftelijke vragen over 

respectievelijk de betrokkenheid van kinderen uit het speciaal onderwijs en de tekorten in het 

sociaal domein. Dit gebeurt aan het einde van de vergadering.  

De agenda wordt vervolgens conform het concept vastgesteld.  
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3. Vragenhalfuurtje. 

Niemand heeft zich niemand gemeld voor het vragenhalfuurtje. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 7 december 

2017. 

Ten aanzien van de toezeggingenlijst merkt de voorzitter op dat de toezegging over het 

informeren van voormalige leden van de gemeenteraad en het college over de opheffing van 

geheimhouding, is afgedaan. Alle betrokkenen zijn schriftelijk over dit raadsbesluit geïnformeerd.  

Naar aanleiding van de gestelde vragen ten aanzien van het overzicht van moties zegt de 

voorzitter toe dat de raad een terugkoppeling krijgt over de afhandeling van de moties van de 

PvdA over duurzame landbouw en veeteelt, van De Werkgroep over het geboortebos en van het 

CDA over de Leonarduskerk. 

 

5. Ingekomen stukken. 

De heer Biemans vraagt om een zorgvuldige behandeling van de brief van de provincie over 

veerkrachtig bestuur. 

 

6. Voorstel tot het instellen van een ‘reserve bereikbaarheidsagenda’.  

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

7. Kredietaanvraag werkbudget 2018 Bereikbaarheidsagenda. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

8. Voorstel tot beschikbaarstelling van een krediet Herinrichting Oranjeplein, 

Mariahout.  

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

9. Voorstel tot opheffing van de Gemeenschappelijke Regeling Peel 6.1. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

10. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Pater Becanusstraat – Molenweg, 

Beek en Donk. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

11. Voorstel tot het instellen van een duurzaamheidslening. 

De fractie van het CDA dient een amendement in waarmee de mogelijkheid van een lening voor 

asbestverwijdering wordt gekoppeld aan het treffen van energiebesparende maatregelen. 

De heer Van der Heijden leest het amendement voor.  

Amendement Duurzaamheidslening 

De Raad van de gemeente Laarbeek in vergadering bijeen op donderdag 1 februari  2018 
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Overwegende dat  

- Het college een duurzaamheidslening wil instellen voor woningeigenaren waarmee ze de 

mogelijkheid wordt geboden om te investeren in duurzaamheidsmaatregelen; 

- De financiële risico’s van deze lening voor de gemeente beperkt zijn omdat de aflossing van de 

lening kan plaatsvinden door het besparen van de energiekosten als gevolg van het 

aanbrengen van de duurzaamheidsmaatregelen; 

- De voorwaarden voor het verstrekken van de duurzaamheidslening wordt vastgelegd in de 

Verordening Duurzaamheidslening Laarbeek 2018; 

- In deze Verordening onder artikel 5 “Maatregelen” alle maatregelen worden genoemd waarvoor 

een duurzaamheidslening kan worden aangevraagd, waaronder asbestsanering; 

- Het saneren van asbest zeker onder duurzaamheid valt, maar dat bij alleen asbestsanering 

geen kosten worden bespaard, waardoor het financiële risico dat de lening niet kan worden 

terugbetaald  door de aanvrager groter is dan bij de ander genoemde 

duurzaamheidsmaatregelen; 

- Wij dit risico willen ondervangen door de lening alleen te verstreken bij een asbestsanering 

welke in relatie staat tot energiebesparende maatregelen (bijvoorbeeld het verwijderen van 

asbestplaten en het aanbrengen van isolatieplaten; 

Besluit 

In artikel 5 van de Verordening maatregel m. Asbestsanering te vervangen voor m. 

Asbestsanering (alleen in de gevallen dat de asbestsanering noodzakelijk is om andere 

maatregelen te kunnen realiseren). 

En gaat over tot de orde van de dag. 

De CDA-fractie 

 

Mevrouw Slaets is het eens met het amendement maar waarschuwt wel voor het risico dat 

mensen lening op lening stapelen. 

De heer Straatman is blij met het voorstel wat goed is voor zowel de inwoners als de gemeente. 

Hij is niet zo bang voor het risico dat mevrouw Slaets schetst. Hij is het eens met het 

amendement.  

Wethouder Briels is blij met de eensgezinde steun. Het amendement van de heer Van der Heijden 

maakt het voorstel alleen maar beter.  

De voorzitter brengt het amendement in stemming en stelt vast dat dit unaniem door de raad 

wordt overgenomen. Vervolgens besluit de raad zonder hoofdelijke stemming conform het 

geamendeerde voorstel. 

 

12. Voorstel tot vaststelling van het controleprotocol accountantscontrole jaarrekening 

2017. 

De heer Gruijters, voorzitter van de auditcommissie licht het advies van de auditcommissie nader 

toe.  

De heer Swinkels kan zich vinden in de 2 speerpunten die de auditcommissie voorstelt. Hij wil hier 

een 3e speerpunt aan toevoegen. Duiding van de totale kosten afvalverwijdering (zijn de totale 

kosten afvalverwerking doorberekend en hoe zijn de totale kosten berekend). 

De overige fracties gaan akkoord met de toevoeging van het 3e speerpunt. 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel. 
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13. Voorstel tot vaststelling van de Verordening burgerparticipatie Wet 

maatschappelijke ondersteuning 2015 en Jeugdwet, gemeente Laarbeek 2018. 

De heer R. Verschuren is blij met de aanvullende memo die erg verhelderend is. Hij is benieuwd 

naar de argumentatie waarom het voorstel om ook het lidmaatschap van de commissie Sociaal 

Domein tot onverenigbare betrekking te maken niet is overgenomen. 

De heer T. Brouwers stemt in met het voorstel. Wel vindt hij het jammer dat er naar zijn mening 

onvoldoende discussie heeft plaats gevonden over de integraliteit van adviezen. Dit dient eigenlijk 

wel geborgd te zijn. 

Wethouder Briels geeft aan dat het al niet makkelijk is om voldoende goede mensen te vinden. 

Het animo is namelijk niet zo groot. Ook klopt in dat geval de benaming niet. Hij wijst erop dat 

een commissielid slechts adviserend is en dat van de leden zelf bovendien verwacht mag worden 

dat men waakt voor belangenverstrengeling. Hij heeft de oproep tot borging van de integraliteit 

van adviezen gehoord en zal dit nogmaals bekijken. 

 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel. 

 

14. Voorstel tot het beschikbaar stellen van een krediet ten behoeve van vervanging 

dak manege De Raam.  

De heer T. Brouwers is blij met het voorstel. De gemeente dient naar zijn mening haar 

verantwoordelijkheid te nemen in deze. Hij vraagt of ook het dak van de accommodatie van de 

handboogclub en de runnersclub wordt meegenomen. Hij pleit er verder voor om in het kader van 

de duurzaamheidsgedachte het dak te verhuren ten behoeve van zonnepanelen. 

Mevrouw Van Schaijk is van mening dat er sprake is van een duurzaam dak vanwege de 

geïsoleerde dakplaten die worden geplaatst. 

De heer Biemans is akkoord met het voorstel en stelt voor om te bekijken welke daken van 

gemeentelijke gebouwen nog meer verhuurd kunnen worden voor het plaatsen van zonnepanelen. 

Wethouder Buter geeft aan dat het dak van de andere clubs wordt meegenomen als dat nodig is. 

Zij steunt de gedachte tot verhuur van het dak van harte en heeft die optie ook betrokken in de 

uitwerking van de plannen. Het dak blijkt voor marktpartijen echter niet zo interessant, mede 

vanwege de ligging. De mogelijkheid om de daken van andere gemeentelijke gebouwen ter 

beschikking te stellen voor zonnepanelen heeft de aandacht. De uitwerking daarvan kost echter 

tijd. 

 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel. 

 

15. Voorstel tot vaststelling van de definitieve tarieven OZB. 

Mevrouw Van der Zanden geeft aan dat haar fractie tegen het eerdere voorstel over de 

vaststelling van de voorlopige tarieven OZB heeft gestemd. Om die reden stemt haar fractie ook 

tegen dit voorstel.  

 

De fractie PNL wordt geacht tegen dit voorstel te hebben gestemd, waardoor dit voorstel met 11 

stemmen voor en 8 stemmen tegen is aangenomen.  

 

16. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2018. 
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De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

16a. Nadere vragen ABL over beantwoording vragen de betrokkenheid van kinderen uit 

het speciaal onderwijs. 

Mevrouw Slaets is blij met het antwoord van het college dat kinderen uit het speciaal onderwijs 

meer betrokken gaan worden. Zij ziet hieraan graag een tijdslimiet gekoppeld en vraagt om dit op 

te nemen in de toezeggingenlijst. Verder doet zij de suggestie om de ouders van deze kinderen 

via de MooiLaarbeekkrant actief te informeren. 

De voorzitter gaat proberen om aansluiting te vinden bij de jeugdgemeenteraad. Hij zal het 

onderwerp op nemen in de toezeggingenlijst en hieraan een tijdslimiet koppelen. De suggestie ten 

aanzien van de MooiLaarbeekkrant neemt hij graag over. 

 

16b. Nadere vragen PNL over de tekorten in het sociaal domein. 

Mevrouw Van der Zanden dankt de ambtenaren die meegewerkt hebben aan de verduidelijking 

van de cijfers. Zij wijst op het belang van een duidelijke en volledige informatievoorziening door 

het college. Zoals ook in dit geval gebeurt dat vaak nog te gefragmenteerd en is het aan partijen 

zelf om verder te zoeken naar verduidelijking. Dit belemmert de raadsleden in hun controlerende 

rol. Zij vraagt het college daarom om de raad regelmatig open, transparant en proactief te 

informeren. Zij wijst verder op het feit dat vraag 10 van de gestelde vragen niet is beantwoord. 

Deze vraag over het informeren van de raad in een aparte bijeenkomst kan wat haar betreft wel 

over de verkiezingen heen getild worden. Die informatie is van belang voor de nieuwe raad. 

De voorzitter zegt toe dat het college de raad goed, volledig en proactief zal informeren.  

Wethouder Briels is van mening dat mevrouw Van der Zanden de goede vragen stelt. De 

informatie is overigens wel door het college verstrekt via de productenbegroting.   

Het is echter weerbarstige materie. Daarom is het goed om met elkaar goed af te spreken over 

welke onderwerpen welke informatie wordt gevraagd. De tussenrapportages geven niet altijd een 

duidelijk beeld. Dit komt vooral omdat het college afhankelijk is van externe partijen die zelfs tot 

5 jaar na dato nog rekeningen kunnen indienen. De beantwoording van de vragen van mevrouw 

Van der Zanden heeft overigens geleid tot een bevredigend resultaat, namelijk dat de  tekorten 

over 2016 minder zijn dan aanvankelijk gedacht. Hij zal de commissie hierover in de 

eerstvolgende vergadering informeren.   

 

17. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 15 maart 2018. 

 

De raad van de gemeente Laarbeek, 

 

Hoogachtend, 

 

de griffier,                de voorzitter, 

 


